
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Αδιανόητη καθυστέρηση εκσυγχρονισμού των F-16C/D Block 30 της
Π. Α. σε επίπεδο Block 50M»

Κύριε Υπουργέ,

Επί σειρά ετών παρατηρείται ολιγωρία και απροθυμία της Π.  Α.  να προχωρήσει στον
εκσυγχρονισμό των 32 μαχητικών F-16C/D Block 30 στο επίπεδο Block 50M,
προβαίνοντας κατά αυτόν τον τρόπο στην αναβάθμιση αυτών, δεδομένου ότι τα εν
λόγω αεροσκάφη ήδη φέρουν τον κινητήρα των Block 50. Τα κριτήρια λήψης απόφασης
εκσυγχρονισμού αυτών θα ηδύνατο να σχετιστούν με α) τη θεωρητική ισχύ του σχετικού
όρου τι είναι Μέση Ζωή, όταν στην Π.  Α.  των ΗΠΑ θα συνεχίζουν τα αντίστοιχα του
συγκεκριμένου τύπου να αξιοποιούνται για τουλάχιστον 20 επιπλέον χρόνια, με β) την
προοπτική ότι δύνανται αξιοπρεπώς επιχειρησιακά να σταθούν με τα κατάλληλα
ατρακτίδια στοχοποίησης και όπλα στο απαιτητικό πεδίο του Αιγαίου και Ανατολικής
Μεσογείου για την επόμενη 20ετία και με γ) την ομογενοποίηση των εν λόγω
αεροσκαφών και δυνητικά αναβαθμιζόμενων σε Block 50M με τα υπόλοιπα F-16,
συγκροτώντας συναφώς πολεμικές μοίρες αντάξιες να λειτουργήσουν και ως ακόμη
προηγμένες πλατφόρμες εκπαίδευσης μάχης (αέρος-αέρος και αέρος-
εδάφους/επιφανείας). Κατά αυτήν την έννοια λοιπόν επιπροσθέτως θα ηδύνατο τα
δυνητικά αναβαθμιζόμενα F-16C/D Block 30 στο επίπεδο Block 50M να μεταπέσουν σε
προθάλαμο και μετάβασης εκπαίδευσης ιπταμένων και τεχνικών στον τύπο Viper.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, για όλους τους παραπάνω λόγους, να προχωρήσετε άμεσα στη λήψη
τελικών και αμετακλήτων αποφάσεων, όσον αφορά την αναβάθμιση των F-16C/D Block
30, δεδομένου ότι, συν τω χρόνω, συρρικνώνονται τα χρονικά περιθώρια της Μέσης
Ζωής αυτών;
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